

## H2H Network Haiti support package

The H2H Network has activated its fund to provide rapid funding for specialized member agencies and coordinate services to strengthen the response, building on local capacities, knowledge and expertise.

Who	What and where	Contact
<b>RedR UK</b>	Strengthening local response capacity in the aftermath of the Haiti earthquake, RedR UK will provide training to improve the effectiveness of the response, ensuring the most vulnerable can access life-saving assistance, as well as increasing resilience.	Katie Bitten <a href="mailto:Katie.bitten@redr.org.uk">Katie.bitten@redr.org.uk</a>
<b>The New Humanitarian</b>	Independent reporting that informs response measures to the recent earthquake and overlapping crises in Haiti and represents diverse local voices in assessing need and response, communicating on-the-ground initiatives and needs to Haitian and international audiences.	Emmeline Booth <a href="mailto:emmeline@thenewhumanitarian.org">emmeline@thenewhumanitarian.org</a>
<b>CDAC Network and Clear Global (Translators Without Borders)</b>	Embedding the Haiti earthquake emergency response into existing systems for community dialogue and communication to enhance accountability.	FanMan Tsang <a href="mailto:fanmantsang@cdacnetwork.org">fanmantsang@cdacnetwork.org</a> +44 (7740) 631783
<b>Ground Truth Solutions (GTS)</b>	Providing operational agencies working in response to the recent earthquake with actionable recommendations based on feedback from the affected population. Focusing on the most hit areas of Nippes, Sud, and Grand Anse, GTS will seek both quantitative and qualitative feedback from affected people in the region to enable responders to be accountable to the communities they seek to serve.	Nick van Praag <a href="mailto:Nick@groundtruthsolutions.org">Nick@groundtruthsolutions.org</a>  Rieke Vingerling <a href="mailto:Rieke@groundtruthsolutions.org">Rieke@groundtruthsolutions.org</a>
<b>Insecurity Insight</b>	Providing aid-sector tailored predictive situation analysis to support aid agencies' strategic security decision-making on operations in Haiti and enable better access to beneficiaries. The information will be publicly available on various platforms such as Reliefweb, the Humanitarian	Christina Wille <a href="mailto:christina.wille@insecurityinsight.org">christina.wille@insecurityinsight.org</a>

	Data Exchange (HDX) website and the Insecurity Insight and H2H Network websites.	
<b>Humanitarian OpenStreetMap Team (HOT)</b>	HOT will crowdsource strategic open data sets to improve Haitian's ability to respond to the 7.2 Earthquake there by increasing their community resilience and wellbeing. Supported by HOT's activities, the local operational partner, COSMHANNE will leverage its volunteer capacity to collect data, map affected areas, and enhance remote mapping by incorporating local knowledge.	Antoni Ros Martinez <a href="mailto:Antoni.RosMartinez@hotosm.org">Antoni.RosMartinez@hotosm.org</a>  Paul Uithol <a href="mailto:Paul.Uithol@hotosm.org">Paul.Uithol@hotosm.org</a>

For other H2H Network service requests, contact [info@h2hnetwork.org](mailto:info@h2hnetwork.org)

## Le Réseau H2H H2H Network **Haiti support package**

Le Réseau H2H (H2H Network) a activé son mécanisme de financement en lançant un appel à propositions à destination de ses membres. Les membres du réseau H2H fournissent des services techniques spécialisés qui s'appuient sur les capacités et les expertises locales et qui s'intègrent à l'écosystème humanitaire déjà présent.

Qui?	Quoi et ou?	Contact
<b>RedR UK</b>	Red R UK renforce les capacités locales haïtiennes dans le cadre de la réponse humanitaire au tremblement de terre via la mise en place de formations. Ces formations ont pour objectif d'augmenter l'efficacité de la réponse humanitaire, s'assurant ainsi que les populations les plus vulnérables ont accès aux premiers secours dans un premier temps et de contribuer à l'augmentation de la résilience dans un second temps.	Katie Bitten <a href="mailto:Katie.bitten@redr.org.uk">Katie.bitten@redr.org.uk</a>

<p><b>The New Humanitarian</b></p>	<p>Reportages indépendants qui informent les mesures de réponse au récent tremblement de terre et aux crises qui se chevauchent en Haïti et qui représentent diverses voix locales dans l'évaluation des besoins et des réponses, en communiquant les initiatives et les besoins sur le terrain aux publics haïtiens et internationaux.</p>	<p>Emmeline Booth  <a href="mailto:emmeline@thenewhumanitarian.org">emmeline@thenewhumanitarian.org</a></p>
<p><b>CDAC Network et Translators Without Borders (TWB)</b></p>	<p>Supportent l'intégration de la réponse au séisme dans les systèmes existants de dialogue et de communication communautaires afin d'améliorer la redevabilité.</p>	<p>FanMan Tsang  <a href="mailto:fanmantsang@cdacnetwork.org">fanmantsang@cdacnetwork.org</a>  +44 (7740) 631783</p>
<p><b>Ground Truth Solutions (GTS)</b></p>	<p>Fournit aux organisations opérationnelles des recommandations basées sur des consultations de populations touchées par la crise.  En se concentrant sur les zones les plus touchées des Nippes, du Sud et de la Grand Anse, GTS sollicitera des commentaires quantitatifs et qualitatifs pour augmenter la redevabilité des intervenants envers les communautés qu'ils cherchent à servir.</p>	<p>Nick van Praag  <a href="mailto:Nick@groundtruthsolutions.org">Nick@groundtruthsolutions.org</a>    Rieke Vingerling  <a href="mailto:Rieke@groundtruthsolutions.org">Rieke@groundtruthsolutions.org</a></p>
<p><b>Insecurity Insight</b></p>	<p>Propose une analyse de situation prédictive en matière de sécurité pour soutenir la prise de décision stratégique des agences d'aide et permettre un meilleur accès aux bénéficiaires. Les informations seront accessibles au public sur diverses plateformes telles que Reliefweb, Humanitarian Data Exchange (HDX) et les sites web d'Insecurity Insight et du H2H Network.  Il est également possible de s'abonner gratuitement à la newsletter.</p>	<p>Christina Wille  <a href="mailto:christina.wille@insecurityinsight.org">christina.wille@insecurityinsight.org</a></p>

# h

# h

**Humanitarian OpenStreetMap Team (HOT)**

HOT renforce les capacités locales via son partenaire local COSMHANNE et ses volontaires concernant la collecte, la mise à jour et l'exploitation des données géospatiales des zones impactées, contribuant ainsi à augmenter l'efficacité et le ciblage de l'aide humanitaire.

Antoni Ros Martinez  
[Antoni.RosMartinez@hotosm.org](mailto:Antoni.RosMartinez@hotosm.org)

Paul Uithol  
[Paul.Uithol@hotosm.org](mailto:Paul.Uithol@hotosm.org)



*\*Funded through the H2H Fund, which is supported by UK aid from the UK government and hosted by the Danish Refugee Council.*